
Acord perqu� les discoteques deixin el centre de Lloret

Generalitat, Ajuntament i empresaris acorden el full de ruta per a la reconversi� tur�stica

del municipi, que preveu f ins a 29 propostes d'actuaci� f ins al 2020

Joves davant d'una discoteca. Foto: El Punt Avui.

Representants de la Generalitat, l'Ajuntament de Lloret i de

l'empresariat de la poblaci� van presentar ahir el Òfull de rutaÓ que

han acordat despr�s de gaireb� onze mesos de treball per

reconver tir la destinaci� tur�stica, i contribuir a la

desestacionalitzaci� de la temporada fugint del model exclusiu de

sol i platja i oci nocturn.

El pla (condensat en 130 planes) conclou que s'han de treballar en

29 objectius, i entre aquests una de les actuacions priorit�ries �s

l'elaboraci� d'un pla d'usos que permeti descongestionar de

discoteques la zona de Just Marl�s, on ara es concentra bona par t

de l'ofer ta d'oci nocturn. Tamb� proposa accions a cur t, mitj� i llarg

termini, i quines vies de f inan�ament han de tenir.

Durant aquest mandat, l'Ajuntament ja va fer un intent per aprovar un pla d'usos comercial que preveia evitar la

saturaci� de cer t tipus d'establiments en diferents zones del municipi, per� el sector empresarial llavors s'hi va

oposar. Ara, amb aquest acord a tres bandes, el que es busca �s poder impulsar de nou aquest projecte, que ha

de servir per determinar quines activitats es poden quedar a l'avinguda i quina limitaci� es posa a alguns tipus

d'activitats (com ara discoteques, bars, botigues multiproducte i els locals de menjar r�pid, entre d'altres).

Segons aquest primer diagn�stic, empresaris, pol�tics i t�cnics han arribat a la conclusi� que en determinades

zones del municipi Ðfonamentalment a Just Marl�sÐ hi ha una concentraci� d'activitats que no permet que n'hi

hagi d'altres. ÒL'objectiu �s descongestionar, que hi hagi botigues, restaurants, i que els usos tur�stics i

residencials puguin conviureÓ, va explicar el regidor de Turisme, Jordi Orobitg.

El pla d'usos preveu el trasllat de discoteques a una altra zona del municipi, tot i que encara no es t� clar a on, i

l'Ajuntament estudiaria incentius per motivar els empresaris a traslladar-hi el negoci.

Abans de fer aquest pla d'usos, es far� un estudi de les activitats preexistents per identif icar quines no s�n

compatibles amb la idea de renovaci� de la destinaci�. En aquest cas, s'establiran mesures executives per

permetre Òl'adequaci�, la regularitzaci�, el despla�ament i/o la concentraci�Ó d'aquests negocis.

Gosadia dels empresarisSi el pla d'usos comercials va generar pol�mica entre el sector empresarial en el seu

moment, arribar a l'elaboraci� d'aquest full de ruta en qu� hi ha el comprom�s de totes les par ts implicades no ha

estat f�cil, com van coincidir a destacar ahir tots. Un dels que ho va admetre clarament va ser el president de la

Mesa Empresarial de Turisme de Lloret, Josep Maria Molist: Ò�s la primera vegada que els empresaris hem tingut

una gosadia d'aquest tipus, de seure en una taula i comprometre'ns a tirar endavant una cosa que �s

absolutament necess�ria.Ó Molist va dir que el pla aposta per un turisme m�s familiar i espor tiu Òque no discuteix

el preuÓ, i perqu� Lloret sigui una ciutat espor tiva Òamb deu, quinze o vint camps de futbolÓ.Fer els camins de

rondaUna altra mesura que es considera priorit�ria �s completar els camins de ronda del municipi, actualment



tallats en diversos punts. Aquest projecte, que implicaria alguna expropiaci� a la zona de Fenals, tindria un cost

d'1,8 milions d'euros. A la banda de Canyelles, per�, el cam� de ronda est� pendent de la resoluci� del conf licte

amb els propietaris de Can Juncadella, que no han presentat encara un projecte de cam� de ronda v�lid, i es

preveu que el tema acabi als jutjats.

Altres mesures que el pla considera priorit�ries s�n la celebraci� d'una trobada d'exper ts en urbanisme de

renom mundial que farien una estada a Lloret i farien propostes de millora, i que es preveu com a molt tard per a

la primavera del 2016. Tamb� es considera priorit�ria la remodelaci� i renovaci� integral de la zona que engloba,

des de la rotonda del Water World (a l'entrada de Lloret, venint de la C-63), l'avinguda del Rieral, l'avinguda Just

Marl�s i l'avinguda Pau Casals.

L'alcalde, Rom� Codina, va agrair a tots la implicaci� en l'elaboraci� del pla, que va considerar Òuna f ita

hist�ricaÓ, i va posar en dubte que un canvi de govern, tant local com a la Generalitat pugui posar en risc el

projecte perqu� �s Òs�lid i molt ben treballatÓ.

El secretari d'Empresa i Competitivitat, Pere Torres, va descar tar impulsar un projecte similar en lloc m�s de

Catalunya, entre altres coses perqu� a Lloret ja fa temps que empresaris i ajuntament han fet un Òesfor� de

ref lexi�Ó sobre com millorar i modernitzar la destinaci�.
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